

Service
C.2

BULLETIN

de Service

LIBRARY

BIBLIOTHÈQUE

275 SLATER, OTTAWA 4, ONTARIO

Aviation Statistics Centre/Centre des statistiques de l'aviation

Vol. 2, No. 53
ASC-SB-0-3

New DBS Report on International Air Charter Statistics

A new quarterly publication on international air charter statistics is now available from the Aviation Statistics Centre of the Dominion Bureau of Statistics. It deals with the number and type of flights, (pro-rata, entity and inclusive tour) number of passengers, world areas, traffic flow in terms of direction, air carrier revenues, cargo volumes, individual company performance, average length of stay of groups at destination, as well as origin and destination figures for city pairs. A monthly breakdown of quarterly totals is also provided for some information so as to permit a better analysis of seasonal trends in charter activity.

Statistics in this report are compiled from information filed for an international charter traffic survey conducted by the Aviation Statistics Centre of DBS for the Air Transport Committee of the Canadian Transport Commission.

The scope of the survey includes all commercial international charter flights which originate in or are destined to Canada.

This publication replaces lists of Transatlantic flights approved by the Air Transport Committee of the Canadian Transport Commission which were published prior to 1970.

The first issue of the publication (DBS Catalogue 51-003) is now available and may be ordered by using the form (below). Price \$2.00 per year or 50¢ per copy.

November 1970 Novembre

DOES NOT CIRCULATE

Nouveau bulletin du B.F.S. sur la statistique internationale des affrètements aériens

NE PAS PRÉTER

Le Centre des statistiques de l'aviation du B.F.S. publie maintenant un bulletin trimestriel sur la statistique internationale des affrètements aériens. Cette publication contient des données sur le nombre et genre de vols (au pro-rata, sans participation et à forfait), sur le nombre de passagers, sur les régions du monde, sur la destination des vols aériens, sur les revenus des compagnies aériennes, sur le volume des marchandises transportées, sur les activités des compagnies privées, sur la durée moyenne des séjours, à destination, ainsi que sur la provenance et la destination des vols. Elle contient également une ventilation mensuelle de certains totaux trimestriels. Cela permet de faire une meilleure analyse des tendances saisonnières dans le domaine des affrètements aériens.

Les statistiques publiées dans ce bulletin sont extraites des renseignements que le Centre des statistiques de l'aviation du B.F.S. collecte lors d'une enquête sur les affrètements aériens internationaux qu'il effectue pour le Comité des transports aériens de la Commission canadienne des transports.

Cette enquête couvre tous les affrètements aériens internationaux de type commercial en provenance ou à destination du Canada.

Ce bulletin remplace les listes des vols transatlantiques approuvées par le Comité des transports aériens de la Commission canadienne des transports, publiées avant 1970.

Le premier numéro de ce bulletin (n° de catalogue 51-003) est en vente; on peut le commander en se servant de la formule ci-dessous. Son prix est de \$2.00 par année ou 50¢ l'exemplaire.

8705-501



1010551730

- 2 -

ORDER FORM

To: Publications Distribution Unit,
Dominion Bureau of Statistics,
Ottawa 3, Ontario.

Please send me ____ issues of International Air Charter Statistics. DBS Catalogue Number 51-003.

Please print mailing address:

Remittances should be in the form of a cheque or money order made payable to the RECEIVER GENERAL OF CANADA and forwarded to:

DOMINION BUREAU OF STATISTICS

OTTAWA, CANADA

Please find enclosed: Cheque
Money Order

or charge my Deposit Account No. with the Queen's Printer, to cover the total cost of all subscriptions indicated,

amounting to \$

Date

Signature

BULLETIN D'ABONNEMENT

À la: Sous-section de la distribution des publications
Bureau fédéral de la statistique
Ottawa 3 (Ontario)

Veuillez m'envoyer ____ exemplaires du bulletin Statistique internationale des affrètements aériens. Numéro au catalogue du BFS 51-003.

Prière d'écrire l'adresse postale en lettres moulées:

Les remises doivent être faites par cheque ou mandat postal au nom de RECEVEUR GÉNÉRAL DU CANADA et envoyées au:

BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE

OTTAWA (CANADA)

Ci-joint: Cheque
Mandat postal

ou portez à mon compte de dépôt N° Chez l'Imprimeur de la Reine le prix total de tous les abonnements indiqués,

soit \$

Date

Signature